
Zápis č. 2/2022 
  

z jednání Administrativního výboru MČ Praha – Velká Chuchle, které se konalo dne 

21.4.2022 od 15:38 hodin v kanceláři starosty ÚMČ. 

 

 

Přítomni:  předseda Ing. Jan Křen 

členové MUDr. Michaela Schneiderová, Mgr. Pavel Klán, Robert 

Pořízek, MUDr. Jaromír Piskáček (příchod v 16:20 h)             

Omluveni:   Ing. Jiří Barcal, Mgr. Martin Melichar 

Hosté:    Pavel Kováč, on-line připojení k bodu IT služby 

Přítomní zastupitelé:  Ing. Jiří Špaňhel 

 

 

Program jednání: 

 

1. Obnova dopravního řešení – vjezd povolen dopravní obsluze  

2. Ul. Starolázeňská – legalizace dopravní značky zákaz vjezdu nákl. vozidel nad 7 t 

3. Dopravní omezení po dobu uzavření žel. přejezdu 

4. IT služby (poskytování odborných IT služeb COMES, spol. s r.o., zřízení nového 

webu obce) 

5. Informace předsedy výboru o schůzce MČ s IPR, SŽ a SUDOP  

6. Chuchelský zpravodaj – nečinnost předsedy Redakční rady  

7. Informace o schůzce SŽ – sliby zastupitele Mgr. Martina Melichara dané na jednání 

ZMČ 

8. Dotace paní Buriš AEROBIC Team 

9. Čechoslovan – využití sportovní plochy na pozemcích ve správě MČ 

10. Navýšení počtu zastupitelů pro volební období 2022-2026 ze stávajících 13 na 15 
 
 

1. Obnova dopravního omezení – vjezd povolen dopravní obsluze 

Diskutující: Křen, Pořízek, Schneiderová, Klán 

Omezení pro vjezd pouze dopravní obsluze bylo v minulosti značně problematickým řešením, 

které nevedlo ke kýženému záměru.  

AV doporučuje takové omezení uvažovat pouze v oblasti Lahovská, kde je pro tuto instalaci 

dán jasný důvod v podobě zamezení nárůstu provozu v dopravních špičkách způsobené řidiči, 

kteří hledají zkratky z Radotína směr centrum Prahy. Omezení má smysl pouze pro období 

trvání dopravního omezení v souvislosti s rekonstrukcí Barrandovského mostu. Je nutné 

předem znát stanovisko odboru dopravy Prahy 16 (p. Martínek). 

 

2. Ul. Starolázeňská – legalizace dopravní značky zákaz vjezdu nákl. vozidel nad 7 t 

Diskutující: Křen, Schneiderová         

Značka osazena v dávné minulosti, svůj účel splňuje – obytná zóna, ulice zakončena poměrně 

úzkou křižovatkou ve tvaru „T“ - komplikované pro nákl. vozidla. Nikdo z místních obyvatel 

změnu (tj. vjezd nákl. vozidel nad 7 t) nepožaduje. 

AV doporučuje požádat o stanovisko odbor dopravy Prahy 16 s cílem legalizovat dopravní 

značku. 
 

3. Dopravní omezení po dobu uzavření žel. přejezdu 

AKTUALITA: zpoždění rekonstrukce komunikace ve Slivenci u odbočky na Chuchli  



ve spojení s uzavřením žel. přejezdu ve Velké Chuchli v 1. květnovém týdnu výrazně 

komplikuje přespolním žákům dostat se včas na vyučování – autobus měl přijíždět směrem od 

Lochkova, což nebude možné. Je omezena délka autobusu na 13 m (vlečné křivky ulici Na 

Homolce) a je nutné objíždět skrz rezidenční oblast Slivence, což cestu autobusu prodlouží.  

Diskutující: Křen, Schneiderová, Klán, Pořízek  

AV doporučuje informovat o omezeních společnosti EUROVIA CS, a.s., která dopravu dětí 

do školy zajišťuje. 

 

4. IT služby (poskytování odborných IT služeb COMES, spol. s r.o., zřízení nového 

webu obce) 

On-line připojení pana Kováče k tématům IT služeb poskytovaných COMES, spol. s r.o.  

a potřebě radikální úpravy webových stránek MČ. 

Diskutující: Křen, Kováč, Pořízek 

Potřeba důkladného uvážení způsobu spolupráce s firmou COMES, spol. s r.o. s ohledem na 

způsob poskytování služeb a jejich účtování – potřeba zpětného zjištění rozsahu účtování služeb 

mimo paušál dle dohodnutého ceníku a na základě těchto zjištění posoudit, zda by nebylo 

efektivnější navýšit počet hodin v paušální platbě a adekvátně omezit možnost účtování ad hoc 

služeb dle ceníku. AV doporučuje s firmou COMES, spol. s r.o. jednat korektně se snahou 

domluvit se. Pokud nebude dohoda ve smyslu doporučení AV možná, zvážit ponechání stávající 

formu spolupráce do cca konce 12/2022 resp. konce 03/2023 a toto téma ponechat k rozhodnutí 

nově zvolenému zastupitelstvu MČ. 

Webové stránky MČ mají zastaralou strukturu, pro značnou část uživatelů jsou tudíž 

nepřehledné, nejsou responzivní, a tedy není možné je prohlížet na mobilních zařízeních 

(telefon atp.). Trendem doby jsou responzivní webové stránky. Je nutno se inspirovat u větších 

MČ, popř. na webu MHMP – Pražané by měli mít webové stránky v obdobném schématu 

i v Chuchli. 

AV doporučuje zajistit pro další diskusi k tématu aktuální informace KDO - CO - ZA KOLIK. 

V případě, že tato diskuse povede k závěru vytvořit nový moderní web MČ, pak by mělo být 

na tuto zakázku vypsáno výběrové řízení. 

Konec on-line přenosu. 

Pozn. příchod p. Piskáčka v 16:20 hod. 

 

5. Informace předsedy výboru o schůzce MČ s IPR, SŽ a SUDOP 

Na základě této schůzky zástupci SUDOP PRAHA a.s., a Správy železnic, s. o. přislíbili změny 

architektonického řešení nadjezdu a přilehlých staveb. Zápis z jednání dodá SUDOP po 

korektuře do konce dubna.  

 

6. Chuchelský zpravodaj – nečinnost předsedy Redakční rady p. Peterky 

Diskutující: Schneiderová, Piskáček, Pořízek, Křen 

Jednohlasná shoda nad neprofesionálním chováním předsedy Redakční rady – nespolupráce, 

otálení s prací nad aktuálním číslem zpravodaje, bezdůvodné posouvání termínů odevzdání 

práce. S ohledem na potřebu aktuálního informování obyvatel Chuchle rozhodnuto bez prodlení 

pracovat na samostatném tisku letáku s informací o dopravním omezení v souvislosti  

s uzavřením žel. přejezdu v Chuchli a jeho rychlá distribuce do schránek občanů.  

Následně řešit co nejrychlejší vydání již připraveného čísla zpravodaje – nutnost aktualizace 

některých příspěvků a oznámení s ohledem na vzniklé prodlení.   

 

7. Informace o schůzce SŽ – sliby zastupitele Melichara dané na jednání ZMČ 

Předseda výboru stručně informoval přítomné členy o záležitosti týkající se parkování u nové 

vlakové zastávky V. Chuchle; o investicích do úpravy zahrady v M. Chuchli a o záležitosti 



obnovení pomníčku u železniční trati pod vyhlídkou u Kostela. AV vzal informace na vědomí 

s tím, že se jedná o záležitosti, které lze řešit průběžně, a že je nutné se nad nimi zamyslet  

v širším kontextu prací na rekonstrukci železnici trati, a hlavně bez populistických ambicí.  

 

8. Dotace paní Buriš AEROBIC Team 

Diskutující: Pořízek, Schneiderová, Piskáček, Křen, Klán 

Stručná rekapitulace argumentů k tématu, které již zazněly na jednání ZMČ. AV doporučuje 

vynaložit prostředky z rozpočtu MČ pouze na podporu dětí, které se aktivně účastní projektu 

Děti na startu a zároveň to jsou obyvatelé přihlášení k trvalému pobytu ve Velké Chuchli. Jako 

vhodnou formu podpory doporučuje refundaci 75 % zaplaceného pololetního / ročního 

příspěvku rodičům dítěte. AV považuje za vhodné v této souvislosti prodiskutovat možnosti 

refundace se zaměstnanci ÚMČ – tajemník, účetní a popř. vytvořit stručná pravidla či metodiku 

do budoucna.    

 

9. Čechoslovan – využití sportovní plochy na pozemcích ve správě MČ 

Diskutující: Pořízek, Křen, Piskáček, Schneiderová, Klán 

Předkladatel bodu do programu p. Pořízek stručně zrekapituloval aktuální stav. Následovala 

obsáhlá debata nad předloženými argumenty PRO/PROTI pronájmu sportoviště třetímu 

subjektu. Diskuse nad potřebami sportovního vyžití obyvatel Chuchle a blízkého okolí  

s ohledem na možnosti MČ být v této záležitosti aktivní. 

AV doporučuje zastupitelstvu MČ rozhodnout o kladném přijetí záměru provozovat sportoviště 

ve vlastní režii, tj. nepronajímat ho třetí osobě. V návaznosti na případné rozhodnutí v 

doporučeném smyslu rozhodnout o navýšení počtu zaměstnanců úřadu o 1 zaměstnance, který 

bude mít na starosti péči o sportoviště a bude řešit provozní záležitosti denního charakteru.  

AV dále doporučuje bezodkladně zahájit jednání s vedením Čechoslovanu jakožto vlastníka 

budovy čp. 418 v záležitosti týkající se placení obvyklého nájemného z pozemku, na kterém 

tato budova stojí vč. nájemného za minulé období 3 let vč. příslušenství.  

AV doporučuje aktuálně posoudit záležitosti týkající se probíhající exekučního řízení na 

předm. budovu (řešit pohledávky MČ za Čechoslovanem).   

 

10. Navýšení počtu zastupitelů pro volební období 2022-2026 ze stávajících 13 na 15 

Diskutující: Klán, Piskáček, Křen, Schneiderová, Pořízek 

Předkladatel bodu do programu p. Klán stručně zrekapituloval obsah svého písemného 

materiálu k jednání. Zdůraznil, že s ohledem na reálný počet obyvatel Chuchle je vhodné 

uvažovat o navýšení počtu zastupitelů na 15. Toto číslo není nijak dramatické z pohledu příp. 

limitování účasti volebních subjektů, avšak je zásadní pro možnost vytvoření Rady MČ jakožto 

důležitého orgánu pro efektivní řízení a kontrolu výkonu vedení MČ starostou / místostarostou. 

Rada jakožto kolektivní volený orgán zasedá podle své potřeby neveřejně a je schopná být 

efektivním nástrojem pro diskusi a hledání řešení, je mnohem operativnější nežli zastupitelstvo. 

Rada ve svém složení může spravedlivě odrážet vůli voličů vyjádřenou ve volbách. Její vznik 

samozřejmě závisí na vůli zastupitelů vzešlých z komunálních voleb. 

Po následné diskusi se přítomní členové AV jednoznačně shodli, že je pro Chuchli žádoucí, aby 

byla dána možnost po nových komunálních volbách Radu MČ případně sestavit, a tudíž AV 

doporučuje zastupitelstvu MČ rozhodnout o navýšení počtu zastupitelů pro volební období 

2022-2026 na 15.    

 

Zapsal: Mgr. Pavel Klán 

                  Ing. Jan Křen 

………………………………………              

Předseda Administrativního výboru 



 

 

 

   

 

 

 


